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Dobrý deň, kolegovia. Na poslednom stretnutí na Novinách sme sa rozprávali aj 

o rozdelení financií, ktoré sme si nechali na chodníky.  

Dovolím si navrhnúť rekonštrukciu chodníka na ul. Soblahovská a to minimálne tú 

časť  - smerom od Juhu do mesta, od cintorína  - križovatka – pri MŠ , ako končí ul. 

Cintorínska – aspoň po autobusovú zastávku (č.8). Ideálne by bolo spraviť celý ten 

chodník až po križovatku. 

Hovorila som aj s pánom Korienkom, ktorý sa vyjadril súhlasne, no musíme počítať 

s tým, že by nám to pohltilo celý balík financií. 

Tento chodník je naozaj vo veľmi zlom stave a je zároveň aj frekventovaný.  

Myslím si, že by bolo vhodné, aby sme urobili taký „poriadny kus“ chodníka, ktorý je 

aj v inej časti ako stred (Legionárska, nám. Sv. Anny). 

Ak by sa dalo, tak na budúci rok by bolo vhodné pokračovať v tej Soblahovskej 

(aspoň jedna strana) – veď tam sa plánuje „promenáda“ a je to tam tak akurát 

na vytknutie nohy.... 

Ešte k tomu návrhu, ktorý nám poslala pani Múdra. 

Ja nie som za to, aby sme vyčlenili peniaze na tento chodník – aspoň nie tento rok. 

Veď investor, ktorý opravuje bytový dom, môže si chodník rozkopať – opraviť izolácie 

a nakoniec opraviť aj chodník – taká je bežná prax.... 

Prosím Vás o zváženie môjho návrhu. 

Tento týždeň je pán Korienek na dovolenke, no potom by bolo dobré, aby sme mu 

dali nejaký návrh, aby to mohol dať naceniť (vravel). 

Ďakujem, 

S pozdravom 

Eva Struhárová 


